
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
STUDIERÅDET
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Studierådsmötesprotokoll 2014–05–07

Närvaro: Alexander Pieta Theofanous Studierådsordförande
Christian Hernvall Studierådssekreterare
Daniel Lundell Vice Kårordf. Utbildningfrågor, Kurskommissarie
Jens Elofsson Vice Studierådsordförande, Kurskommissarie
Carolina Sartorius Jämlikhetsombud
Elise Eborn Jämlikhetsombud
Hampus Mauritzon Funktionär inom Studierådet
Elin Nilsson Funktionär inom Studierådet
Sofia Siljeholm
Sara Lindgren Kurskommissarie
Johan Rönnåker

§1 OFMÖ Studierådsordförande Alexander Pieta Theofanous förklarade mö-
tet öppnat kl 12:07.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från SRD14 med redaktionella ändring-
ar.

§6 Information från
Externa
Representanter

Alexander Pieta Theofanous meddelade att Programledningen
för C hade möte igår. Bland annat följande togs upp:

• C-programmets obligatorie håller på att revideras. D-programmets
obligatorie börjar bli klart. Senaste utkastet kommer att skic-
kas ut av Alexander Pieta Theofanous.

• Kurserna Kommunikationssystem och Internetprotokoll be-
höver jobbas på, bland annat på grund av deras för tillfäl-
let dåliga struktur. Alexander Pieta Theofanous uppmana-
de att kontakta honom med förslag på hur kurserna kan
förbättras.

• Det har inletts förhandlingar om en ny miljökurs för C- och
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D-programmet på miljötekniska institutet.

• Ansökningsstatistik för C-programmet har kommit in.

• Det diskuterades hur C-programmet ska marknadsföras till
gymnasier. Alexander Pieta Theofanous tyckte att det vore
bra att ta fram information om C- och D-programmet att ge
till gymnasier.

• Information om utbildningarna ska revideras inför nästa an-
tagning. De kommer skickas ut av Alexander Pieta Theofa-
nous så att Studierådet kan granska dem.

• Det finns en arbetsgrupp som behandlar möjligheterna och
problemen med kanditatarbeten. Daniel Lundell tillade att
det handlar om att utreda vad det innebär att ha kandidat-
arbete.

• En ny arbetsgrupp för att se över specialiseringar har star-
tats. I denna sitter bland andra Alexander Pieta Theofanous
och Daniel Lundell som studentrepresentanter.

• Programledningarna vill ha input från studenter om vilket
information som ska ges i inledande nollningsveckan och
förslag på problem som kan vara med i eventet ingenjörs-
mässig problemlösning.

• Jens meddelade att matematikresultatet för C12:orna inte
var så bra men att resultatet i andra kurser inte skilde sig
särskilt. Alexander Pieta Theofanous sade att det inte finns
någonting som pekar på vad som är anledningen för det då-
liga resultatet.

Sara Lindgren anlände till mötet.

Alexander Pieta Theofanous tog upp konceptet hemvändarpro-
gram, vilket innebär att studenter besöker sina gamla gymnasi-
um och berättar om sitt högskoleprogram. Alexander Pieta The-
ofanous söker studenter som är intresserade av att delta i detta.
Carolina Sartorius tyckte att det vore kul om detta även genom-
förs på gymnasium utanför Skåne.
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Alexander Pieta Theofanous meddelade att det, med tanke på
nya exjobbskursplanen, kommer att finnas en övergångsprocess
för de studenter som är nära examensjobbet. Daniel Lundell tilla-
de att essensen i den nya exjobbskursplanen är att basblocket ska
vara godkänt innan exjobbet påbörjas, samt att det är viktigt med
en tydlig övergångsprocess.

Daniel Lundell meddelade att D-programmet tappat i antal an-
sökningar relativt med liknande utbildningar på andra svenska
universitet. Dock ligger ansökningarna i samma storleksordning
som innan om man jämför med andra program på LTH.

Daniel Lundell meddelade att Teknologkåren har en ny verk-
samhetsplan.

Daniel Lundell meddelade att en ny omskrivning av SOUP:en
har gjorts.

§7 Valärenden och
nomineringar

Inga nomineringar. Det togs dock upp att under nästa möte kom-
mer i princip alla poster inför nästa läsår tillsättas.

§8 Meddelanden Alexander Pieta Theofanous meddelade att Programledningen
för C kommer att ge kursinformation för C1:orna och C2:orna.
Alexander Pieta Theofanous tillade att för C1 pågår detta just nu.
Mötet riktade sina blickar mot Sara Lindgren. För C2:orna hålls
föreläsningen med kursinformation på torsdag i 1406. Carolina
Sartorius frågade varför det inte hålls liknande informationsmö-
te för D-studenter, till vilket Elise Eborn svarade att det hållits
för D1:orna.

Alexander Pieta Theofanous meddelade att Datatekniksektionen
kallar till extrainsatt Vårterminsmöte den 21:a maj.

Alexander Pieta Theofanous meddelade även att Programled-
ningen för D har möte på måndag.

Sara Lindgren påpekade att det extrainsatta Vårterminsmötet kroc-
kar med phadderaktiviteter. Alexander Pieta Theofanous mena-
de att aktiviteterna ska vara synkade enligt staben, så att man
kan närvara på båda.

Alexander Pieta Theofanous meddelade att den 20:e väljs vinna-
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ren till årets Gyllene Pekpinnen. Valet kommer börja i iDét och
sedan röra sig upp mot E:1426. Nomineringar för priset går att
finna på anslagstavlan i iDét.

Carolina Sartorius meddelade att datorstugan till nästa läsår ses
över. Datorstugehäftet har uppdaterats. Förhoppningsvis kom-
mer massor av fler förändringar implementeras inför nästnästa
läsår.

Alexander Pieta Theofanous meddelade att Carolina Sartorius är
vald till nästa Studierådsordförande.

§9 Pågående kurser Ingenjörsprocessen: Ekonomi och Kvalité. Carolina Sartorius sade att
föreläsaren tog upp den nya specialiseringen software enginee-
ring och att det även på en framtida föreläsning ska komma nå-
gon och göra reklam för denna. Johan Rönnåker tillade att många
från institutionen som håller kursen är bakom den nya speciali-
seringen.

Alexander Pieta Theofanous sade att han hört saker i korridorer-
na.

Nätverksprogrammering. Elin Nilsson tyckte att handledningarna
var bristfälliga i kursen.

Algoritmimplementering. Alexander Pieta Theofanous sade att kur-
sen fått mycket kritik för att den är för lik kurserna Datorteknik
och C-programmering, och rekommenderade inte att läsa den
om man läst Datorteknik och C-programmering. Christian Hern-
vall påpekade att det dock även finns kursmaterial som skiljer
sig. Alexander Pieta Theofanous svarade att detta täcks av andra
kurser. Daniel Lundell menade att samma problem finns i kur-
sen Internet Inuti, det vill säga att föreläsningarna innebär en
del upprepning för vissa studenter. Alexander Pieta Theofanous
uppmanade alla att läsa igenom kursplaner för att undvika upp-
repning.

Ekonomi och Kvalité. Carolina Sartorius sade att projektet i kur-
sen har deadline dagen efter tentamen i kursen Kösystem. Johan
Rönnåker menade att det finns gott om tid att göra projektet, och
att det är bättre ha deadline:en sent än att lägga den tidigare.

Ingenjörsprocessen: Metodik. Elise Eborn sade att under kursens
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gång har kursombuden haft möte för att utreta om det finns kroc-
kar eller saker som kan förbättras.

Ingenjörsprocessen: Samhällsaspekter. Sara Lindgren tyckte att kur-
sen var flummig, och att det är svårt att veta vad som ska skrivas
och var info för detta kan hämtas ifrån. Kursansvariga refere-
rar till kurskompendiet när studenter undrar. Daniel Lundell och
Alexander Pieta Theofanous föreslog att prata med kursansvari-
ga.

Kösystem. Carolina Sartorius sade att föreläsaren lyssnar på stu-
denter. Exempelvis fixades formelsamlingen till på begäran så att
den är relevant för nuvarande kursgången.

Elektronik. Alexander Pieta Theofanous undrade om det var pro-
blem med laborationsutrustningen. Elise Eborn sade att hon inte
märkt så mycket, förutom att komponenter ibland var slut och
att många studenter fick arbeta på samma utrustning (Boe-Bot).
Alexander Pieta Theofanous informerade om att utrustningen
kommer att ses över till nästa kursstart så det inte längre ska
vara något problem.

§10 Uppdatering rörande
exjobbskursplan

Alexander Pieta Theofanous meddelade att det kommer finnas
en övergångsperiod.

Daniel Lundell sade att Teknologkåren har gett synpunkter på
planen. Exempelvis önskas att kraven sänks (från 255hp till 245hp)
för att få påbörja kursen. Kritik har även förts fram på idén att
införa en kurs som handlar om hur man gör ett examensarbete
med argument att detta bör studenten få kunskap om under ut-
bildningen och inte genom en specifik kurs. Daniel Lundell upp-
manade alla att läsa igenom den nya revisionen av kursplanen
när den släpps.

§11 Projektuppdatering:
Välskrivna rapporter

Alexander Pieta Theofanous har fått en del rapporter från kur-
sen Kognition. Alexander Pieta Theofanous bad alla att nudge:a
studentkamrater som är bra på att skriva.

§12 Projektuppdatering:
SRD:s specialiserings-
information

Alexander Pieta Theofanous informerade Studierådet om att han
stod och gestikulerade och hade massa papper som gav informa-
tion om specialiseringar utanför iDét igår. Mötet tyckte att det
var ett bra initiativ och god idé.
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Alexander Pieta Theofanous sade att han planerar fler events och
tittade lite oroväckande på Christian Hernvall.

§13 Projektuppdatering:
Diskussions- och
val-möte rörande
Gyllene Pekpinnen

Alexander Pieta Theofanous informerade om diskussions- och
val-mötet. Det kommer att hållas den 20:e i iDét under lunchen.
Sedan kommer Alexander Pieta Theofanous att sitta i E:1426 där
alla är välkomna att fortsätta diskussionen och valet av nästa vin-
nare av Gyllene Pekpinnen.

§14 Projektuppdatering:
Alumnienkät

Alexander Pieta Theofanous har skrivit en alumnienkät som finns
med i kallelsen till dagens möte. Enkäten handlar om vilka kur-
ser som är viktiga inför arbetslivet. Daniel föreslog att kolla upp
om exempelvis LTH har färdiga alumnienkäter som används;
helt enkelt kolla upp vad som finns.

Alexander Pieta Theofanous sade att han kommer att skriva mail,
och önskar åsikter från Studierådet rörande alumnienkäten.

Daniel Lundell föreslog att ta upp det på mötet med Program-
ledningen för D.

§15 Avslutade kurser Alexander Pieta Theofanous meddelade att det kan bli kris i och
med att inga utvärderingsmöten har hunnit hållas för avslutade
kurser.

§16 Satsningar inför nästa
läsår

Alexander Pieta Theofanous efterfrågade åsikter angående infor-
mationen om programmet i vecka 0, datorstugorna, etc.

Johan Rönnåker föreslog att en gammal satsning, som innebar
att studenter håller föreläsningar för andra studenter, dras igång
igen, eftersom han tyckte det var ett bra koncept. Carolina Sar-
torius och Alexander Pieta Theofanous sade att tyvärr fanns det
inte så många som ställde upp för att föreläsa. Carolina Sarto-
rius sade att hon ska maila med staben om konceptet. Caroli-
na Sartorius informerade om att Lunicore:s Android-utbildning
igår för D-chip lockade dit hela 23 studenter vilket visar att in-
tresse finns. Daniel Lundell föreslog ämnena Linux och HTML.
Carolina Sartorius föreslog LATEX. Alexander Pieta Theofanous
menade att man kunde baka in “välskrivna rapporter” i detta.
Johan Rönnåker föreslog att ta med hur man ansluter till skolans
datorer och liknande datorstuge-aktiga saker också. Alexander
Pieta Theofanous sade att föresläsningarna kan handla om lite
vad som helst, exempelvis munspel, och tittade i riktning mot
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Elise Eborn.

Carolina Sartorius sade att hon petat på staben och sagt att ingen-
ting får schemaläggas på onsdags-luncher, då Studierådet har
möte.

Carolina Sartorius meddelade att det kommer hållas pluggfik
nästa nollning, som i fortsättningen kommer kallas studiekvällar.
Carolina Sartorius meddelade även att det finns en SRD-banderoll
som Jacob Arvidsson och Christian Hernvall har gjort. Det är
även möjligt att gå runt på LIGG och sektionssafarin och infor-
mera. Daniel Lundell ansåg att Studierådet på sådana events ty-
värr inte har så mycket att komma med.

Carolina Sartorius har planer på att, under den tiden mellan nol-
lorna slutar och nollningsaktiviteterna börjar, dra med sig nol-
lorna och plugga med dem, för att uppmuntra dem att hålla sig i
fas, studera och utnyttja den lediga tiden på ett bra sätt. Carolina
Sartorius sade att det var så hon själv klarade av att ligga i fas
studiemässigt samtidigt som att vara med i nollningen, det vill
säga “ta varje chans man får att plugga”. Saken ska diskuteras
med staben.

Elise Eborn sade att hennes minnen från sektionssafarin var att
där fanns väldigt mycket text. Carolina Sartorius lovade någon-
ting rörande textmängd och företrädare.

Alexander Pieta Theofanous meddelade att om en månad börjar
nollningen.

Daniel Lundell meddelade att det under första läsperioden kom-
mer vara en tom vecka innan tentamen, och föreslog att boka
gasque-salen och bjuda in folk för studierelaterade aktiviteter.

Carolina Sartorius konstruerade konspirationsteorier angående
kommande tentamensresultat och den “akademiska nollningen”.

§17 Funktionärsagenda Alexander Pieta Theofanous förklarade att denna punkt är tänkt
att vara ungefär en todo-lista.

Alexander Pieta Theofanous uppmanade Studierådet att sprida
information.
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Carolina Sartorius uppmanade alla att jobba på studiekvällarna.

Alexander Pieta Theofanous uppmanade Studierådet att ragga
likes till Studierådets facebook-sida.

Alexander Pieta Theofanous uppmanade alla att informera folk
om och fråga om de vill ta olika poster.

Alexander Pieta Theofanous ville att informationen om speciali-
seringarna skall spridas. Johan Rönnåker föreslog att lägga upp
informationen i hans årskurs facebook-grupp.

§18 Övrigt Alexander Pieta Theofanous undrade om alla mådde bra.

§19 OFMA Mötesordförande Alexander Pieta Theofanous förklarade mötet
avslutat kl 12:57.

Vid protokollet

Christian Hernvall
Studierådssekreterare

Justeras

Alexander Pieta Theofanous
Studierådsordförande
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